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Abstract (en)
[origin: WO8103208A1] An integral hydraulic blocking and relief valve (12) for use in an aircraft night power actuator (60) includes a unique stepped
piston assembly (PA and PB) referenced to return or relieve system pressure (P) at the same, predetermined level, independent of any influence
due to the system pressure (P), and control valve means (20) for controlling hydraulic system fluid to the hydraulic blocking and relief valve (12) for
actuating the night power actuator (60).

Abstract (fr)
Une soupape (12) hydraulique integrale de blocage et de decompression destinee a etre utilisee dans un dispositif d'actionnement (60) pour la
commande mecanique d'un avion comprend un ensemble de piston a pas unique (PA et PB) servant a reduire ou renvoyer la pression du systeme
(P) au meme niveau predetermine, independamment de toute influence due a la pression (P) du systeme et un moyen de commande de soupape
(20) servant a commander le fluide du systeme hydraulique alimentant la soupape (12) de blocage et de decompression de maniere a actionner le
dispositif d'actionnement (60) de commande mecanique de l'avion.
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